

TABLE OF CONTENTS 目 录

Investigation on the Properties of 0.7CaTiO₃-0.3NdAlO₃ Dielectric Ceramics and Its Microwave Devices by High-Energy Ball Milling Process

(高能球磨法制备 0.7CaTiO₃-0.3NdAlO₃ 介质陶瓷及其微波器件的性能研究)

L. M. FANG, L. Y. XIE, K. L. ZHAO..... 793

Study on Quality Evaluation and Inspection Method of Aramid Fiber

(芳纶纤维品质评价及检验方法探讨)

Z. H. REN, T. B. LI, H. Z. HUANG..... 802

Research Progress of Rare Earth Doped Molecular Sieve Catalysts for Catalytic Cracking of Petroleum

(石油催化裂化用稀土掺杂分子筛催化剂的研究进展)

L. LIU, S. S. BAO, H. HE, J. F. LI..... 808

Activated Carbon/Chitosan Porous Beads as a High Efficiency Adsorbent for Cationic Dye Removal: Isotherm, Kinetic, and Thermodynamic Studies

(活性炭/壳聚糖多孔小球作为去除阳离子染料的高效吸附剂: 等温线, 动力学和热力学研究)

Y. L. LI, Y. H. LI, H. L. ZANG, Q. J. DU, K. Y. SUI, D. C. WANG, C. P. WANG, H. L. LI, Y. Z. XIA..... 816

Effect of Cryogenic Treatment Time on Microstructure and Properties of 17CrNiMo6 Steel

(深冷处理时间对 17CrNiMo6 钢组织和性能的影响)

Z. LIU, P. F. ZHAO, Y. W. LI, X. Q. JIANG..... 828

Research on Surface Relief Technology Based on FDM

(基于 FDM 技术探究表面浮雕工艺研究)

P. F. ZHAO, Z. LIU, H. YANG, X. Q. JIANG..... 837

Basic Experiment on Cold Cutting Edge Punching Technology for Hot Stamping Parts of Boron Steel

(针对硼钢热冲压零件冷切边冲孔技术的基础实验)

X. Y. WU, Z. D. XU, C. Z. WEI..... 847